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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 
  
 
 
 
 
Plats och tid Nackasalen, tisdagen den 28 januari 2025, kl. 09:00-09:09 

 BESLUTANDE 
Mats Gerdau (M) 
Johan Krogh (C)  
Johanna Kvist (S) 
Filip Wiljander (M) 
Gunilla Grudevall-Steen (L) 
Karin Teljstedt (KD) 
Stefan Hult (S) 
Mikael Carlsson (NL) 

ERSÄTTARE 
Eivor Örenmark (M) 
Tobias Nässén (M) 
Emma Eide (C) 
Monica Brohede Tellström (L) 
Gunnel Nyman Gräff (S) 
Lina Olsson (NL) 
Alena Jukic (V) 
Desha Svenneborg (MP) 

   

Insynsplats 
 

Lars Alexendersson (SD)  

Övriga deltagare Sara Lauri, Louise Hult, Anneli Drakenberg, Amanda Stange,Vilde 
Rundfloen, Catharina Granath, Mohammad Manouchehr, Einar Fransson,  
Helena Ekwall, Annika Rainer, Henrik Ahl och Astrid Andersson 

 
 

Utses att justera Johanna Kvist (S)  
 
Paragrafer  

 
§§ 1-5 

 

Justeringsdatum  30 januari 2025  
   

Underskrifter Sekreterare  
  Astrid Andersson 

 Ordförande  
  Mats Gerdau 

 Justerande  
  Johanna Kvist 
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Utdragsbestyrkande 

 

 

 

BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskotts protokoll är justerat. 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Sammanträdesdatum 28 januari 2025 
Anslaget sätts upp 31 januari 2025 
Anslaget tas ned 24 februari 2025 
Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 
 

Underskrift  ...........................................................................  
 Kommunsekreterare 

Utdragsbestyrkande 
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§  1  

Val av justerare 

Beslut 
Johanna Kvist (S) väljs att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

- - - - - 
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§  2  

Anmälningar 
 

Inga anmälningar till dagens sammanträde. 

 

- - - - - 
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§  3 KFKS-2024-01273 

Uppstart av Sillkajens förskola på Kvarnholmen inom 
Välfärd skola 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen beslutar att starta Sillkajens förskola på Kvarnholmen i Sickla 
rektorsområde. Planerad uppstart är hösten 2025.  

Sammanfattning av ärendet 
2015 ingick kommunen ett avtal med byggherren JM om att bygga en förskola på 
Kvarnholmen. För att bredda utbudet och erbjuda även en kommunal förskola i området 
erbjöds Välfärd skola möjligheten att bli huvudman för den nya förskolan, Sillkajens 
förskola. Förskolan har 4 avdelningar med plats för cirka 80 barn. Förskolan har för avsikt 
att starta till hösten 2025 förutsättning att förskolan är helt klar.  

Sillkajens förskola kommer att tillhöra Sickla rektorsområde.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad den 27 november 2024 

Yrkanden 
Mikael Carlsson (NL) yrkade bifall till det utsända förslaget. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut, Mikael Carlssons 
yrkande, och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta. 

Protokollsanteckning 
Gunnel Nyman Gräff lät anteckna följande för Socialdemokraterna:  
Det är svårt att fatta beslut om att öppna en ny förskola när senast befolkningsprognosen 
visar på vikande elevunderlag. Samtidigt är det viktigt att kunna se till våra områdens olika 
behov och att närhet till förskolan är viktig för små barn. Nu är det dock viktigt att följa 
situationen framåt vad gäller befolkningsprognos och antalet barn i våra förskolor. Det är 
också viktigt att inte tumma på personalens arbetsmiljö i form av storleken på 
barngrupperna, som också påverkar barnens dagliga miljö.  Med färre barn i behov av 
förskola skulle en bättre personaltäthet och mindre barngrupper på våra förskolor kunna 
ske, om vi som politiker ger den möjligheten. 
 



 
7 (10) 

 2025-01-28 
 
  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Mikael Carlsson lät anteckna följande för Nackalistan:  
Nackalistan ser positivt på etableringen av Sillkajens förskola och välkomnar att en 
kommunal förskola startas på Kvarnholmen. Förskolan blir ett viktigt tillskott för området 
där det idag saknas lediga förskoleplatser. Vi anser att det är avgörande att valfriheten för 
föräldrar stärks genom att det erbjuds både kommunala och fristående alternativ. Vi ser 
också positivt på att förskolan byggs med moderna och ändamålsenliga lokaler. Vi tycker 
att det är viktigt i uppstarten av denna förskola att man planerar för barngrupper som 
stämmer överens med Skolverkets riktlinjer. Kommunen har en situation i stort där den 
nya befolkningsprognosen räknar med färre barn än den prognos man tidigare litat på, 
Nackalistan tycker därför att det är väldigt viktigt att man noga har kontrollerat behovet av 
denna förskola och att det är en förskola som kommer fyllas. Något som också oroar oss är 
om placeringen av förskolan kommer att påverkas mycket av omkringliggande trafik och 
tycker det är viktigt att noggranna mätningar av luftkvalité och buller görs både inne och 
ute för att tillse att detta blir en bra lokalisering av en ny förskola. 
 
Alena Jukic lät anteckna följande för Vänsterpartiet: 
Vänsterpartiet är positiva till att en kommunal förskola öppnar på Kvarnholmen. Det är 
viktigt att det tillkommer fler förskoleplatser i området då det i dagsläget saknas platser i 
närområdet och vårdnadshavare måste söka sig till andra områden. Det är angeläget att 
Nacka kommun fortsätter följa befolkningsprognosen i området så att det i framtiden inte 
blir en överetablering av förskolor. 
 

- - - - - 
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§  4 KFKS-2024-01350 

Reviderad tidsplan för avveckling av Eklidens anpassade 
grundskola 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen tidigarelägger avvecklingen av Eklidens anpassade grundskola till 
sommaren 2025 och att i möjligaste mån ser till så att personalen kan följa med eleverna.  

Sammanfattning av ärendet 
Välfärd skola planerar att Eklidens anpassade grundskola avvecklas till sommaren 2025, i 
stället för till sommaren 2026. Nio elever berörs eftersom de behöver börja på en ny skola i 
årskurs 9. Eklidens anpassade grundskola har haft en dialog med vårdnadshavarna till de 
berörda eleverna och möjliggjort för dem att lämna sina synpunkter. Eleverna kommer 
kunna erbjudas plats på någon av Björknäs anpassade grund- och gymnasieskola, Ektorps 
anpassade grundskola och Sickla anpassade grundskola. Eklidens anpassade grundskola och 
mottagande skolor kommer arbeta för att inskolning, överlämning och övergången ska bli 
så bra som möjligt för eleverna med stort fokus på att de ska känna sig trygga. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad den 19 december 2024 

Yrkanden 
Johanna Kvist (S) yrkade, med instämmande av Mats Gerdau (M), bifall till det utsända 
förslaget med följande tillägg:  

Att i möjligaste mån se till så att personalen kan följa med eleverna.   

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut, Johanna Kvists yrkande, 
och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta. 

Protokollsanteckning 
Johanna Kvist lät anteckna följande för Socialdemokraterna:  
Barnens bästa måste alltid sättas i första rummet. Därför yrkade vi på ett tillägg om att i 
möjligaste mån se till så att personalen kan följa med eleverna. Personalen känner eleverna 
bäst och de har tillsammans byggt upp verksamheten till vad den är idag. De är också en 
stor trygghet för eleverna, och kanske ännu viktigare när de ska börja i en ny skola. 
Personalen förtjänar att kunna göra sina röster hörda och att få information kring planerna 
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för sin verksamhet och sitt framtida arbetsställe. Vi är glada över att vårt tilläggsyrkande 
fick gehör.  
När vi fattade beslut om avveckling av Eklidens anpassade grundskola i april 2024 tog vi 
redan då upp i en protokollsanteckning att en avveckling sommaren 2025 skulle kunna vara 
ett alternativ. Helt enkelt för att kvaliteten på verksamheten inte får tummas på. 
 
Alena Jukic lät anteckna följande för Vänsterpartiet: 
Vänsterpartiet instämmer i Socialdemokraternas yrkande om att man i möjligaste mån ser 
till så att personalen får följa med eleverna. 

- - - - - 
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§  5  

Övriga frågor 
 

Det fanns inga övriga frågor vid dagens sammanträde. 

- - - - - 
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